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بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو

جودوکار سودانی هم حاضر به رقابت با ورزشکار 
اسرائیل نشد

پس از ورزش�کار الجزایری، جودوکار س�ودانی هم از رقابت با ورزشکار اسرائیلی 
خودداری کرد.

به گزارش ایسنا به نقل از سایت دالماپورتال، محمد عبدالرسول سودانی قرار بود در وزن ۷۳ 
کیلوگرم جودو المپیک 2020 برابر نماینده اسرائیل قرار گیرد که از این رقابت امتناع کرد تا 
بعد از جودوکار الجزایری به دومین ورزشکاری در بازی های المپیک توکیو تبدیل شود که از 

رقابت برابر نماینده اسرائیل خودداری می کند.
باید دید فدراسیون جهانی جودو چه تصمیمی درباره این ورزشکار سودانی خواهد گرفت.

پیش از این جودوکار معروف الجزایری برای ابراز مخالفتش با عادی س��ازی روابط با رژیم 
صهیونیس��تی، پس از اینکه در قرعه کش��ی دور دوم رقابت های جودو با حریف صهیونیستی 

خود در یک سید قرار گرفت، رسما از بازی های المپیک "توکیو 2020" انصراف داد.

ناهید کیانی: ذهنم را به هم ریختند
دختر تکوان�دوکار ایران گفت: ارتباطم را با فضای مج�ازی قطع کرده بودم اما به 

گوشم می رسید چه جوی برای این مسابقه راه انداخته اند.
ب��ه گ��زارش خبرنگار اعزامی ایس��نا به توکیو، ناهی��د کیانی ملی پ��وش وزن 5۷ کیلوگرم 
تکوان��دوی زن��ان ایران درباره ی رقابتش در بازی های المپی��ک توکیو بیان کرد: قرعه من از 
قبل مشخص بود و به لحاظ ذهنی آماده این مسابقه بودم اما اتفاق هایی که در یکی دو روز 
قبل از مس��ابقه افتاد، اذیتم کرد. البته من ارتباطم را با فضای مجازی قطع کرده بودم اما به 
گوش��م می رس��ید که چه جوی برای این مس��ابقه راه افتاده است. در این شرایط انگار کسی 

حواسش به من نبود.
او ادام��ه داد: برای من فرق��ی نمی کرد مقابل چه حریفی بازی کنم اما به یکباره همه چیز 
طوری بهم ریخت که الان به این نتیجه رسیده ام که خواست خدا نبود من امروز پیروز باشم. 
از نظر بدنی خیلی خوب بودم و تمرینات فوق العاده ای پش��ت س��ر گذاش��ته بودم اما امروز 
ش��رایطی رقم خورد که کارم سخت شد.  دنبال مقصر نمی گردم. هر اتفاقی هم افتاده باشد، 

در نهایت من باید مراقب خودم باشم و حواسم به برنامه هایم باشد.
او ادامه داد:  زمان می برد تا دوباره به ش��رایط عادی برگردم اما س��عی می کنم خیلی زود 

خودم را جمع و جور کنم و برای رویدادهای بعد آماده شوم.

 ورزشکاران ۳۰ ثانیه روی سکو می توانند ماسک
خود را بردارند

کمیته بین المللی المپیک به ورزشکاران اجازه داد تنها ۳۰ ثانیه روی سکو ماسک 
های خود را بردارند.

به گزارش ایس��نا و به نقل از کیودو، کمیته بین المللی المپیک اعلام کرد که پروتکل های 
کرون��ا را در المپیک توکیو تعدیل کرده اس��ت تا به م��دال آوران اجازه دهد تا برای مدت ۳0 

ثانیه روی سکوها ماسک خود را بردارند تا از آنها عکس گرفته شود.
البته در این هنگام ورزشکاران باید از هم فاصله داشته باشند.

کمیت��ه بین المللی المپیک گفت که این تغییر به ورزش��کاران اج��ازه می دهد تا چهره و 
احساس��ات آنه��ا را در یک لحظه منحصر به فرد در کار ورزش��ی خ��ود ثبت کند و همچنین 

دستاوردهای همه مدال آوران را با هم جشن بگیرند.
در اوایل روز، مارک آدامز، سخنگوی IOC به ورزشکاران هشدار داده بود که حتی پس از 

کسب مدال ماسک های خود را در هنگام جشن نیز نگه دارند.
وی در یک کنفرانس مطبوعاتی گفت: داشتن ماسک یک چیز خوب و یک نصیحت نیست 
بلک��ه یک ضرورت اس��ت. ما واقعاً به نفع خودم��ان و به نفع همه از ای��ن قوانین پیروی می 

کنیم.

سجادی: نتایج تکواندو خوب نبود
سرپرس�ت کاروان ورزش�ی ایران در بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو گفت: تکواندو 

نتایج خوبی نگرفت و پسران ما باید بهتر ظاهر می شدند.
ب��ه گزارش خبرنگار اعزامی ایس��نا به توکیو، نصرالله س��جادی سرپرس��ت کاروان ایران در 
المپیک توکیو در مورد عملکرد کاروان ورزش��ی ایران تاکنون اظهار داش��ت: آنچه خبر خوبی 
بود پیروزی ورزش��کار ما در تیراندازی و کس��ب طلا در روز نخست بود و تاثیر روانی خوبی بر 

کاروان داشت و امیدوارم در روزهای آینده نیز خبرهای خوبی را بشنویم.
او در خصوص نتایج والیبال گفت:  والیبال تیم منس��جمی دارد و به نظرم خوب کار کردند 
و با آمادگی آمدند. نتیجه بازی اول آنها مقابل لهستان خوب بود و در سالن بودم و دیدم تیم 
ما تاکتیک و تکنیک داش��ت بعلاوه مهارت های فردی بازیکنان خوب بود. س��رمربی به خوبی 
در مقابل تیمی که  از شانس های مدال المپیک است، تیمش را رهبری کرد. لهستان ممکن 
است از ایران باخته باشد ولی نمی توان گفت تیم خوبی نیست و سوابق آن نشان می دهد که 

یک تیم حرفه ای است. بسکتبال نیز تیم خوبی است و بچه ها زحمت کشیدند.
وی در مورد نتایج تکواندو گفت: تکواندو نتایج خوبی در المپیک نگرفت. جدا از ناهید کیانی 
که توقع مدال از او نبود، پس��ران باید بهتر ظاهر می ش��دند و هم فدراسیون و هم کارشناسان 

باید علت آن را پیدا کنند و فدراسیون باید چاره ای بیندیشد.
سجادی تصریح کرد: در دهکده و همچنین ورود تیم ها و ورزشکاران به ژاپن مشکلی نداریم. 
اوایل روند کار در فرودگاه کند بود و تراکم ورود ورزش��کار وجود داش��ت. یکی از بزرگترین 
مش��کل برگزار کننده مس��ابقات که هنوز هم حل نشده است مربوط به حمل و نقل است. در 
دوره های قبل راننده از قبل مش��خص بود اما اینجا باید از روز قبل ماش��ین خودمان را رزرو 
کنیم. همین امروز ازس��اعت ۱0 تا ۱0:۴0 در گرما معطل بودیم بعد هم راننده در ش��هر گم 
ش��ده و آنقدر دیر ش��د که تصمیم گرفتم به جای بدمینتون به سالن بوکس بروم. در جلسه 
سرپرس��ت کاروان  ها که هر دوس��ه روز یکبار برگزار می ش��ود ۹0 درصد کش��ورها اعتراض 

می کنند ولی هیچ اتفاقی نمی افتد.  
او افزود: از نظر تغذیه و بهداش��تی شرایط بس��یار خوب است ولی به خاطر حفظ شرایط و 
کنترل اعتراضات، هر روز تست می گیرند من تاکید کردم که ورزشکاران هر روز تست بدهند 
تا بهانه ای ایجاد نشود. یک نفر در پرواز کنار خوش خبر و فرزام از تیم والیبال بوده و کرونایش 

مثبت شده ولی این دو نفر با وجود تست منفی، 5 روز قرنطینه شدند. 
سجادی در مورد نتایج کاروان گفت: پیش گویی نمی توانم بکنم ولی امیدوارم کاروان ایران 

در توکیو نتایج قابل قبولی کسب کند.

کامرانی فر: دو نفر از فیفا و AFC به تهران می آیند
سرپرس�ت دبیری فدراس�یون فوتبال گف�ت: هنوز میزبانی تیم ه�ای ایرانی برای 

انتخابی جام جهانی قطعی نیست.
به گزارش ایسنا، حس��ن کامرانی فر، سرپرست دبیری فدراسیون فوتبال گفت: رایزنی های 
زیادی از س��وی فدراس��یون فوتبال انجام شده که میزبانی ها به صورت متمرکز نباشد. عوامل 
زیادی در میزبانی و تایید آن وجود دارد. دو نفر از س��وی AFC و فیفا وارد ایران می ش��وند و 
بحث زیرساخت ها و وVAR را بررسی خواهند کرد تا میزبانی به صورت قطعی اتفاق بیفتد. 
وی تاکی��د ک��رد: میزبانی دیدارهای تیم مل��ی فوتبال ایران در مرحله س��وم انتخابی جام 
جهانی 2022 در ورزش��گاه آزادی قطعی نیس��ت. در حال صحبت با مقامات هستیم. امکان 
دارد در آین��ده ب��ه خاطر بحث کرون��ا و بازه زمانی کم میان بازی ها و احتمال مثبت ش��دن 
تس��ت کرونای هر ی��ک از بازیکنان، میزبانی ه��ا تحت تاثیر کرونا تغییر کن��د. تا این لحظه 
ق��رار اس��ت بازی ه��ا در محلی که معرفی ش��ده برگزار ش��ود. ما ته��ران و آزادی را معرفی 
 کردی��م و عراق و س��وریه هم کش��ورهای دیگری را معرفی کردند ول��ی هنوز میزبانی قطعی

نشده است. 
سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال گفت: با توجه به شرایطی که میزبان باید داشته باشد، 
فاکتورهای زیادی در حال بررس��ی اس��ت. ما امیدواریم میزبان باشیم. یکی از مباحث حضور 

هواداران است که باید بررسی شود.
در حالی این اظهارات مطرح شده که سایت فدراسیون جهانی فوتبال امروز محل برگزاری 
بازی ه��ای انتخابی جام جهانی را اعلام کرد که تهران ب��ه عنوان محل برگزاری بازی ایران و 

سوریه معرفی شد است. 
مرحله س��وم و نهایی انتخابی جام جهانی 2022 قطر از یازدهم ش��هریور آغاز می شود. تیم 
ملی فوتبال ایران در این مرحله باید با تیم های کره جنوبی، عراق، امارات، س��وریه و لبنان به 
صورت رفت و برگشت پیکار داشته باشد. دو تیم نخست به صورت مستقیم راهی جام جهانی 

می شوند و تیم سوم باید به پلی آف برود.

تیم ملی والیبال ایران در دومین بازی خود از 
رقابت های المپی�ک ۲۰۲۰ توکیو، مقابل ونزوئلا 

به پیروزی ۳ بر صفر رسید.
به گزارش ایس��نا، تیم ملی والیبال ایران در دومین 
بازی خ��ود از رقابت های المپی��ک 2020 توکیو، به 
مصاف تیم ونزوئلا رفت که در یک بازی برتر با حساب 
۳ بر صفر پیروز ش��د. تیم ملی ایران پیش از این در 
بازی نخس��ت لهستان را ۳- 2 شکست داده بود. تیم 
ملی ایران با لباس قرمز رنگ و ترکیب سعید معروف، 
محمد موس��وی، امیر غفور، علی اصغر مجرد، مسعود 
غلام��ی و مهدی مرندی به عنوان لیبرو، بازی را آغاز 
کرد. ترکیب ابتدایی ونزوئلا  را نیز امرسون الکساندر، 
ژوزه وردی، رونالد دنیل، ویلنر انریکه، ادسون آلبرتو، 

آرماندو فرناندو و هکتور ماتا تشکیل داده بودند.
ست اول: ۲۵ - ۱۷ ایران

با ش��روع بازی دو تی��م در حمل��ه عملکرد خوبی 
داشتند و تا امتیاز ۷ - ۸ به سود ایران پایا پای پیش 
رفتند. با بیرون رفتن آبشار امرسون، ایران برای اولین 
بار ۸ - ۱0 پیش��ی گرفت. ب��ا ورود صالحی به زمین 
ایران در س��رویس عملکرد بهتری داش��ت و دریافت 
ونزئ��لا را با مش��کل مواجه کرد تا به واس��طه همین 
موض��وع اختلاف دو تی��م به ۴ امتی��از افزایش یابد. 
رونالد س��ارتی در امتیاز ۱2 - ۱۶ به سود ایران، برای 

ونزوئلا وقت استراحت گرفت.
ب��ا ورود دو تیم به زمین دفاع روی تور ایران نیز با 
س��ه دفاع متوالی اختلاف را به ۸ رس��اند تا سرمربی 
ونزوئلا به ناچار در نتیجه ۱2 - 20 بار دیگر تقاضای 
وقت استراحت کند. ایران نهایتا این ست را به راحتی 

با نتیجه ۱۷ - 25 پیروز شد.
ست دوم: ۲۵ - ۲۰ ایران

امتیاز نخس��ت این س��ت را ونزوئلا توسر "وردی" 
به دس��ت آورد، اما در ادامه آبش��ار عبادی پور امتیاز 
تس��اوی را برای ایران به همراه داش��ت. در حالی که 
صالحی می توانس��ت روی توپ برگش��تی از سرویس 
امی��ر غفور ایران را ۳ - ۶ پیش بیاندازد، توپ خود را 
به تور زد تا نتیجه ۴ - 5 باش��د. در حالی که ایران با 
۴ پوئن از حریف پیش بود، درخشش وردی و بیرون 
رفتن آبش��ار غفور نتیجه را ۸ - ۱0 کرد. در ادامه اما 

خود غفور با آبشار و دفاع های خوب خود اختلاف دو 
تیم را ب��ه 5 امتیاز افزایش داد تا "س��ارتی" وادار به 

تقاضای وقت استراحت در امتیاز ۸ - ۱۳ شود.
پس از ورود دو تیم به زمین با بهتر ش��دن دفاع و 
حملات ونزوئلا توسط "ادسون و امرسون" اختلاف در 
حال��ی به یک امتیاز کاهش یافت که ایران ۱۸ - ۱۹ 
پیش بود. با کاهش اختلاف، ش��ریفی جایگزین غفور 
شد تا در دریافت و حمله شرایط تیم را بهبود ببخشد 
ک��ه تعویض او ج��واب داد و ایران بار دیر دیگر ۱۸ - 
2۱ پیشی گرفت. افزایش اختلاف باعث شد تا ونزوئلا 

سریعا تقاضای وقت اس��تراحت کند. با شروع مجدد 
بازی هم این ش��اگردان آلکنو بودند که نبض بازی را 

در اختیار داشته و 20 - 25 برنده ست دوم شدند.
ست سوم: ۲۵ - ۱۸ ایران

امتیاز نخس��ت این ست را هم ایران کسب کرد، اما 
در ادامه ونزوئلا با رس��یدن به امتی��از ۴، برای اولین 
بار در این مس��ابقه از ایران پیش افتاد.با درخش��ش 
فایولا روی دف��اع روی تور نیز ونزوئلا ۸ - ۶ از ایران 
پیش��ی گرفت. کارهای سرعتی و دفاع ونزوئلا در این 
س��ت کار را برای ایران سخت کرد تا آلکنو در امتیاز 
۱۱ - ۸ به سود حریف، تقاضای وقت استراحت کند. 
پس از ش��روع مجدد بازی، شاگردان آلکنو در امتیاز 

۱۳ نتیجه را به تساوی کشاندند.
در ادامه با درخش��ش غفور و مجرد روی پاس های 
س��رعتی معروف، ای��ران ۱۴ - ۱۶ پیش��ی گرفت تا 
اعض��ای کادرفن��ی ونزوئلا تقاضای وقت اس��تراحت 
کنند. با ادامه درخشش مجرد و غلامی در دفاع روی 
تور اختلاف به 5 امتیاز رسید تا ایران ۱۴ - ۱۹ پیشی 
بگیرد. در اواخر این س��ت صاب��ر کاظمی برای زدن 
سرویس جایگزین مجرد شد که یک امتیاز سرویس 
را به دس��ت آورد ت��ا ایران به امتیاز 2۳ برس��د. این 
س��ت نهایتا ب��ا نتیجه ۱۸ - 25 به س��ود ایران تمام 
ش��د تا ش��اگردان آلکنو در مجموع ۳ بر صفر برنده 

بازی شوند.
ش��اگردان ولادیمیر آلکنو در بازی س��وم خود باید 
پ��س فردا مقابل کانادا به می��دان بروند. تا امروز تیم 
ایران دو برد را در بازی های المپیک 2020 توکیو به 

دست آورده است.

مهین فرهادی زاد معتقد اس�ت هرچند کس�ب سهمیه المپیک 
توس�ط زنان ورزشکار ایران موفقیت محسوب می شود اما باید به 

فکر مدال آوری در این بازی ها هم بود.
مهین فرهادی زاد در گفت وگو با ایس��نا به حضور زنان ایرانی در المپیک 
توکیو اش��اره و بیان کرد: زنان بعد از پیروزی انقلاب با یک فاصله زمانی که 
کم هم نبوده به میدان قهرمانی وارد ش��دند، از آن زمان تا الان با س��رعت 
بسیار زیادی توانسته اند به صحنه هایی چون المپیک برسند.  ما سه دوره در 
بازی های المپی��ک ۱۹۹۶، ۲۰۰۰ و ۲۰۰۴ با وایلدکارت حضور پیدا کردیم 
اما از آن به بعد ورزشکاران توانسته  اند با کسب سهمیه به المپیک برسند. او 
افزود: زنان ورزشکار نشان داده اند از ظرفیتی که فدراسیون های ورزشی برای 
حضورشان در صحنه های قهرمانی ایجاد کرده اند، کمال استفاده را برده اند.  
همین کس��ب سهمیه یک موفقیت بس��یار بزرگ است اما باید به فکر روی 
سکو رفتن دختران هم باشیم که امیدوارم به زودی این شرایط مهیا شود و 
دختران عزیزمان بتوانند با تمام توان روی س��کو بروند. فرهادی زاد در پاسخ 
به این س��وال که فکر می کنید کاروان ایران در این دوره بتواند نتیجه مورد 
انتظار وزارت ورزش را بگیرد؟ گفت: چرا که نه، البته یادمان نرود دنیا ویروس 
کرونا را تجربه کرد که معیارها را کمی بهم زد، در نتیجه شاید نتوانیم دقیقا 

بگوییم که نسبت به گذشته در چه وضعیتی قرار می گیریم اما فدراسیون های 
مختلف، وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک در همین شرایط کرونا تدارکات 
مختلف را برای ورزش��کاران مهیا کرده اند و آنها ه��م جواب می دهند. او در 
مورد تعداد س��همیه های زنان ایران در المپیک توکیو گفت: رشته هایی که 
دختران ما در این دوره کسب سهمیه کرده اند،  بسیار متنوع شده است. در 
تیراندازی، تکواندو، کاراته، قایقرانی، دوومیدانی و بدمینتون س��همیه داریم 
یعنی در ۶ رشته سهمیه کسب کرده ایم که این تعدد رشته ها به نوعی تلاش 

فدراس��یون ها برای حضور در المپیک است، یعنی تلاش بیشتری کرده اند و 
به س��طح بالاتری آمده اند. معاون وزیر ورزش در پاس��خ به این سوال که آیا 
فدراس��یون ها تعادلی در زمینه رس��یدگی به زنان و مردان ایجاد کرده اند؟ 
گفت: نگاه روس��ای فدراس��یون ها به این سمت و س��و  رفته است. از طرفی 
باتوجه به باورها، اعتقادات، ش��رایط و ملاحظات فرهنگی کش��ور از ابتدای 
انقلاب تنها عرصه ای که بیشترین فضا را برای حضور زنان ایجاد کرده، ورزش 
بوده است چون با توجه به ملاحظات فرهنگی مان ورزش زنان باید به دست 
زنان اداره شود به همین دلیل امروز ۱۲۰ هزار مربی زن داریم که اداره کننده 
ورزش زنان هستند، ۸۰ هزار داور داریم که مسابقاتشان را قضاوت می کنند 
و همچنین شاهد مدیریت زنان در بخش های مختلف هستیم.  فرهادی زاد 
افزود: دنیا و IOC به س��مت و س��وی نگاه هماهنگ و متعادل بین زنان و 
مردان از نظر تعداد رویدادها، همچنین حضور در رویدادهای مختلف و سایر 
مولفه ها رفته اند. ما در بس��یاری از شاخص های IOC با توجه به ملاحظات 
فرهنگ��ی این فض��ای متعادل را داریم اما بای��د در بخش های دیگری که تا 
حدودی کم گذاش��ته ایم هم به این س��مت برویم. خوشبختانه این فضا در 
فدراس��یون ها به وجود آمده و تلاش آنها در راس��تای متعادل سازی برنامه 

زنان و مردان است.

معاون وزیر ورزش: المپیکی شدن زنان موفقیت بزرگی است اما باید مدال بگیریم

عم�ده بازیکنان صادراتی ای�ران در خط حمله توپ می زنند. ما 
که در این س�ال ها با علیرضا جهانبخش، س�ردار آزمون و مهدی 
طارم�ی طعم آقای گل�ی بازیکنان م�ان در لیگ ه�ای اروپایی را 
چشیدیم، امسال هم باید آماده تماشای یک کورس داغ تر باشیم؛ 

چه بسا حتی جذاب تر از فصول قبل.
به گزارش ایسنا، روزنامه دنیای اقتصاد نوشت: »در این سال ها به دلایل 
مختلف فنی و اقتصادی روند حضور بازیکنان ایرانی در لیگ های خارجی 
سرعت گرفته و امروز شرایط طوری است که دو - سوم فهرست تیم ملی 
را لژیونرها تش��کیل می دهند. در آس��یا قطر را به عنوان مقصد بازیکنان 
ایران��ی داریم ام��ا در اروپا از پرتغال تا یون��ان و از بلژیک تا هلند صحنه 
حضور فوتبالیست های ایرانی است. نکته جالب تر این که عمده بازیکنان 
صادراتی ایران در خط حمله توپ می زنند. ما که در این سال ها با علیرضا 
جهانبخش، سردار آزمون و مهدی طارمی طعم آقای گلی بازیکنان مان در 
لیگ های اروپایی را چش��یدیم، امسال هم باید آماده تماشای یک کورس 

داغ تر باشیم؛ چه بسا حتی جذاب تر از فصول قبل.
مهدی طارمی

هی��چ بحثی وجود ندارد ک��ه مهدی طارمی یک��ی از برترین بازیکنان 
حال حاضر فوتبال ایران اس��ت. همه توصیفات در مورد او تکراری است. 
مهاجم بوشهری فصل گذشته در پورتو کولاک کرد و موفق شد طی ۳۴ 
بازی لیگی ۱۶ گل برای این تیم بزند. مهدی ۱۱ پاس گل هم فرستاد تا 
کیفیت منحصربه فردش را نشان بدهد. او فصل را با نیمکت نشینی شروع 

کرد، وگرنه ش��انس مس��لم آقای گلی بود. حالا اما س��رجیو کونسیسائو، 
سرمربی تیم بدون تکرار اشتباه فصل گذشته طارمی را از ابتدا به میدان 
خواهد فرستاد و این بهترین فرصت است تا او بختش را برای آقای گلی 

بیازماید.
سردار آزمون

در م��ورد کیفیت و توانایی های او هم هیچ بحثی وجود ندارد. س��ردار 
سه فصل پیاپی با زنیت سن پترزبورگ قهرمان لیگ روسیه شده و آمار و 
عملکردش سال به سال بهبود یافته است. آزمون فصل اول ۱۲ بازی کرد 

و ۹ گل به ثمر رس��اند، فصل دوم در ۲۸ بازی ۱۷ گل زد و فصل س��وم 
هم در ۲۴ بازی موفق به زدن ۱۹ گل ش��د. آزمون در همین اولین هفته 
از فصل چهارم حضورش در زنیت، در بازی نخس��ت لیگ روس��یه موفق 
ش��د در جریان برتری ۳ بر یک زنیت برابر »خیمکی« اولین گل فصلش 
را به ثمر برس��اند. البته به طور جدی این احتمال وجود دارد که س��ردار 
به زودی به یک تیم بزرگ تر ترانس��فر ش��ود. در این صورت امیدواریم او 
ه��ر کجا می رود بخت بازی کردن پی��دا کند و موتور گلزنی اش با همین 

شتاب کار کند.
علیرضا جهانبخش

حالا دیگر زمان فراموش کردن برایتون اس��ت. تمام اخبار ناامیدکننده 
مربوط به س��ه س��ال گذش��ته را دور بریزید و از حالا منتظر همان علی 
جهانبخش��ی باش��ید که در هلند آتش می س��وزاند. مهاجم تیم ملی در 
حالی به فاینورد روتردام پیوس��ته که سه فصل درخشان و به یادماندنی 
در آلکمار داش��ت. او س��ال ۲۰۱۵ در ۲۳ بازی سه گل برای این تیم زد، 
س��ال ۲۰۱۶ طی ۳۰ بازی ۱۱ گل به ثمر رساند و نهایتا در اوج روند رو 
به رش��دش، در فصل ۱۸-۲۰۱۷ توانس��ت در ۳۳ ب��ازی لیگ هلند، ۲۱ 
گل به ثمر برس��اند، آقای گل این کش��ور ش��ود و تازه ۱۲ پاس گل هم 
بدهد. همین آمار خیره کنن��ده بود که برایتون را راضی کرد ۱۷ میلیون 
پون��د برای ج��ذب جهانبخش هزینه کند. حالا ام��ا علیرضا به این لیگ 
خوش یمن برگش��ته و امیدواریم او هم به کورس ایرانیان مشتری کفش 

طلا در اروپا اضافه شود.

کفش طلا، دوخت اروپا

المپیک ۲۰۲۰ توکیو

پیروزی یک طرفه والیبال ایران مقابل ونزوئلا 

غلامپور: 

مقابل سپاهان، شرافتمندانه بازی می کنیم
ملی پوش ش�نای ایران گف�ت: من قول داده 
بودم که رک�ورد ورودی المپیک را ثبت کنم و 
در خود المپیک موفق ش�دم که به این رکورد 
برس�م اما اگر مسابقات بیشتری شرکت کرده 

بودند رکوردم بهتر از این می شد.
به گزارش خبرنگار اعزامی ایس��نا به توکیو، متین 
بالس��ینی در مورد عملکرد خود در مسابقات شنای 
۲۰۰ متر پروانه بازی های المپیک توکیو بیان کرد: 
توانس��تم به قولم عمل کنم و ب��رای اولین بار ۲۰۰ 
متر پروان��ه را در بازی های المپی��ک زیر دو دقیقه 
شنا کنم. حد نصاب خیلی خوبی برای شنای ایران 
است. اکنون رکورد ملی چند کشور اروپایی از جمله 
سوئیس در شنای ۲۰۰ متر پروانه با ایران یکی شده 
اس��ت. او ادامه داد: همانطور ک��ه می دانید مربی ام 
همرام نبود و نمی خواهم در مورد دلیل آن صحبت 
کنم و وارد حاش��یه ش��وم. مهم این است مربی ام با 
من نبود و تمام کاره��ا را خودم انجام دادم که این 
موضوع خیلی اذیتم می کرد اما ترجیح دادم که به 
آن فک��ر نکنم و بهانه تراش��ی نکنم و تمام تمرکزم 
روی مس��ابقه  باشد. بالسینی با اش��اره به عملکرد 
خود در مس��ابقات صربستان و مقایسه آن با نتیجه 
المپیک توکیو گفت: یک ماه پیش که در مسابقات 
صربس��تان شرکت کردم، رکوردم یک ثانیه بالاتر از 
ای��ن بود و هم��ان جا اعلام کردم ک��ه اگر من یک 
مسابقه دیگر ش��رکت کنم، رکورد ورودی المپیک 
را ثب��ت می کنم و همان طور ک��ه دیدید من یک 
مسابقه دیگر شرکت کردم و توانستم رکورد ورودی 
المپیک را در خ��ود المپیک توکیو ثبت کنم. البته 

در صربستان هم می توانستم این رکورد را ثبت کنم 
چون فاصله مسابقات صربستان تا بازی های المپیک 
س��ه تا چهار هفته است و در این فاصله از نظر علم 
تمرینی  نمی توانی بدنت را سریع تر و قوی تر کنی 
و فق��ط می توانی آن را نگ��ه داری. بنابراین با توجه 
به شرایطی که داشتم می توانستم همان جا رکورد 
ورودی را ثبت کنم اگر قبل از حضور در مس��ابقات 
صربستان در رقابت های بیشتری شرکت کرده بودم. 
حتی در این صورت ۱۰۰ درصد در المپیک رکورد 
یک دقیقه و ۵۸ ثانیه را به ثبت می رس��اندم با این 

حال خوشحالم که حرکت هم رو به جلو است.
ملی پوش ش��نای ایران در پایان تاکید کرد: من 
ای��ن ق��ول را می دهم که در بازی های آس��یایی در 
چندین رشته فینالیست باشیم و شاید حتی  بتوانیم 
به مدال برس��یم. ب��رای المپیک پاری��س هم قول 
می دهم که شنای ایران یک فینالیست داشته باشد 
امی��دوارم که این عملکرد م��ن و رکوردی که ثبت 
 کردم باعث ش��ود توجه و نگاه ها به سمت شناخت 

بیشتر شود.

بالسینی:

 به قولم برای ثبت رکورد ورودی المپیک عمل کردم

مرب�ی دروازه بان های تیم فوتبال اس�تقلال 
می گوی�د تیمش قصد دارد در رقابت های جام 
حذفی، یک ج�ام تقدیم هواداران اس�تقلال 

کند.
به��زاد غلامپ��ور، مرب��ی دروازه بانان اس��تقلال در 
گفت وگو با ایسنا، درباره پیروزی ۳ بر یک آبی پوشان 
پایتخت مقابل نساجی مازندران در هفته بیست و نهم 
رقابت های لیگ برتر اظهار ک��رد: بازی خوبی بود اما 
بازی کردن در چمن مصنوعی برای هر تیمی سخت  
است. امیدوارم چمن مصنوعی استادیوم شهید وطنی 
قائمش��هر به چمن طبیعی تبدیل ش��ود و مسئولین 
فکری به حال این چمن بکنند تا بازی کردن در این 
زمین برای بازیکنان راحت تر ش��ود. کل بازی دست 
اس��تقلال بود و در نهایت هم آبی ها موفق شدند سه 
امتیاز بازی را به دس��ت بیاورند. او درباره گل اولی که 
اس��تقلال مقابل نس��اجی در دقیقه ۱۷ دریافت کرد 
گفت: ما بعد حدود ۱۱ بازی، شرایط خوبی به دست 
آوردیم و همه بازی ها را برای پیروزی می رفتیم. تمام 
شرایط تکنیکی و تاکتیکی ای که آقای مجیدی مد نظر 

داشت پیاده شد و بازیکنان با وجود گلی که  خوردند 
در بازی مقابل نس��اجی توانستند به بازی برگردند و 
پیروز میدان شوند. غلامپور در خصوص تقابل تیمش 
مقابل س��پاهان و نقش تعیین کننده ای��ن بازی در 
مشخص شدن قهرمان این فصل از رقابت های لیگ 
برتر گفت: ما تمام بازی ها را برای برد می رویم و برای 
ما فرقی نمی کند چه تیمی جلوی ما باشد. استقلال 
یک تیم بزرگ با هواداران میلیونی است و ما همیشه 
اخلاق را مد نظر خود خواهیم داشت و تا آخرین دقیقه 
برای س��ربلندی استقلال تلاش می کنیم و یک بازی 
شرافتمندانه مقابل سپاهان خواهیم داشت. او در پاسخ 
به این س��وال که در بازی های باقی مانده استقلال از 
کدام دروازه بان استقلال استفاده می شود؟ گفت: رشید 
مظاهری و س��ید حسین حس��ینی از دروازه بان های 
خوب ایران هس��تند و روی آن ها حس��اب ویژه ای باز 
کردیم. هر کدام از این دروازه بانان هر وقت که در درون 
دروازه اس��تقلال بودند، عملکرد خوبی از خودشان بر 
جای گذاشتند. در هر صورت، در بازی های باقی مانده 
هر کدام که دروازه بان تیم باش��د، به نحو احس��ن از 
دروازه اس��تقلال محافظت می کند. مربی دروازه بانان 
استقلال در خصوص بازی  پیش روی استقلال در نیمه 
نهایی رقابت های جام حذفی گفت: جام حذفی، جام 
شگفتی هاست. ما تمام تلاش خود را کردیم که بتوانیم 
یک مقامی برای هواداران بیاوریم. سه تیم دیگری که 
در نیمه نهایی جام حذفی حضور دارند، تیم های قابل 
احترام��ی هس��تند اما تمام تلاش ما بر این اس��ت 
ک��ه بتوانیم دل هواداران را ش��اد کنیم و یک جام 

تقدیمشان کنیم.


